
Fylkesbiblioteksjefenes nettverksmøte 
 
Tidspunkt: tirsdag 29.04.2025, klokka 12 – 14   
Sted: Teams   
Til stede: Tone Nyseter (Innlandet), Sunniva Knutsen (Finnmark), Mona Iren Auganæs (Møre og Romsdal), Nina Stenbro (Agder), Anita Munch Kulset 

(Nordland), Britt Ellingsdalen (Rogaland), Elin Golten (Vestland), Maria Guribye (Telemark), Silje Eggum (Vestfold) 

Gjester: Stian Færden Kristensen fra ABØ 

Forfall: Mona Magnussen (Troms), Heidi Hovemoen (ABØ), Merete Lie (Oslo), Hildegunn Hestnes (Trøndelag), 

Møteinnkalling og møteledelse: Telemark fylkesbibliotek v/Maria Guribye 

Referent: Vestfold fylkesbibliotek v/Silje Eggum 

 

  Sak  Innmeldt av   Oppfølging / referat  

  

1.  Transportordningene  Britt  Stian Færden Kristensen fra ABØ deltok og presenterte noen tall fra undersøkelsen som har 

vært ute i fylkene nå i vår.   

Stian Færden Kristensen la frem noen tanker om undersøkelsen: 

- Det er tendenser i positiv retning og ingen fylker utpeker seg. 

- Undersøkelsen har kun 620 transaksjoner. Det er få transaksjoner og vil være vanskelig 

å bruke tallene videre.  

- Hvis man vil vite hvordan det egentlig står til må det en større nasjonal undersøkelse til. 

Det bør være et femsifret antall transaksjoner, og man bør se på transaksjoner som går 

begge veier. 



- Det kan ikke være egenrapportering, man vil trenge å få med seg biblioteksystemer og 

transportordningene samt reelle tall. 

Kollegiet samarbeider videre om oppfølging. 

-  Kvalifikasjonskrav og dispensasjonsordning 

biblioteksjefer  

AU v/Maria  Diskusjon om hvordan dette fungerer i fylkene. Får vi tak i kvalifiserte bibliotekledere? Er det 

mange dispensasjonssøknader? Hvordan følger vi opp biblioteklederne i fylkene våre? 

Oppfølging fra 11. mars.  

Temaer som kom opp i diskusjonen: 

- Det er ulikt hvordan fylkesbibliotekene involveres i utlysninger og dispensasjonssøknader.  

- Strategi for oppfølging av nyansatte. Møter, nettverk og mentorordninger. 

- Introkurs nye biblioteksjefer 

- Dispensasjonssøknader med krav om videreutdanning. Hva sier egentlig forskriften? 

 

Kollegiet samarbeider videre for å finne gode rutiner og dele erfaring. 

3.  Dialogmøte med NB 9.5  AU v/Tone  Innkallinger sendt ut. AU har hatt et møte med NB hvor de har satt agendaen sammen. Møte vil 

finne sted i Oslo på nasjonalbiblioteket 9. mai. 

4.  Kulturytring i Drammen   AU  Kulturytring: Det er et samarbeid med Drammen bibliotek om posten. 

1. Kostnaden for deltagende fylker vil være inntil Kr 3000. 

2. Vestfold og Agder kan hjelpe til med å ta imot paneldeltagere. 

3. Det er behov for flere innspill til paneldeltagere (gjerne politikere), innspill sendes til Britt 

Ellingsdalen. 

5.  Litteraturfestivalen på Lillehammer 2.-8. 

juni  

Tone  Det ble informert om at: 

- Bibliotekdebatten 5. juni strømmes. 

- Det vil være et gratis leslystseminar 4. juni. 

- Det blir bibliotekrabatt og det er laget en egen bibliotekløype. 

- Informasjon er sendt ut på e-post og vi oppfordres til å dele.  



- Årets tema er samisk. 

 

 

6.  Fylkesbibliotekkonferanse Kristiansand 7.-8. 

mai  

Nina  Program er sendt ut. Det er ca. 80 påmeldte. Rød tråd fra innspillene – hvordan jobber vi 

sammen og på nye måter. 

7.  Orienteringer for 

fylkeskulturdirektørkollegiet 14. mars og 

september  

  

  

Tone, 

Hildegunn  

Det er blitt holdt to presentasjoner fra kollegiet i Fylkeskulturkollegiet: 

- Digitale bøker i bibliotekene  

- Bibliotek og beredskap  

Begge presentasjonene ble godt mottatt. 

AU har meldt inn sak om status og utfordringer for bibliotek i grunnskolen til møtet 4.-5. 

september.  

8.  Kart over biblioteksektoren  AU  KS har tatt initiativ til å utarbeide et visuelt kart over biblioteksektoren. De har gjort et 

grunnarbeid sammen med NBF, BF og Fagforbundet og har bedt om kollegiets innspill.  

Kartet skal være beslutningsgrunnlag for kommunesektoren. Frist for innspill 8. mai. 

AU sammenfatter og oppsummerer samt sender inn felles innspill fra kollegiet. 

9.  Skal vi bytte navn fra kollegium til 

nettverk?  

AU v/Tone  Etter ny mal fra KS skifter kollegiet navn og heter nå offisielt nettverk 

10.  Samarbeid med OsloMet - oppfølging  AU v/Tone  Struktur for videre samarbeid:  

OsloMet inviteres inn på møter i kollegiet 1-2 ganger i halvåret. Kollegiet spiller inn saker/tema 

til AU. 

11.  Eventuelt    Elin Golten (Vestland) stilte spørsmål om hvordan vi jobber videre med økonomien i budsjett 

for Felles formidlingsløsning. Det blir rom for å snakke om det i dialogmøte med NB. 

 



 

 


